

孔聖堂中學家長教師會
第十六屆家長教師會常務委員選舉結果
Confucius Hall Secondary School Parent Teacher Association
Result of the Election for the 16th Parent Teacher Association Committee

本會已於 2015 年 10 月 26 日(星期一) 完成家長教師會常務委員選舉的點票工作，當日共收集選票 72 張，其中有效選票佔 67 張，無效選票佔 1 張及空白票佔 4 張。

The vote counting of 16th Parent Teacher Association Committee Election had been completed on 26 October 2015 (Monday).

The total number of vote collected is 72, in which 67 votes are valid, 1 vote is voided, and 4 votes are blank.

點票結果如下：

The result is as follows:

編號 No.	候選人姓名 Name of Candidates	得票 Vote
1	何嘉璿女士 Ho Ka Yui	38
2	區耀寧先生 Au Yiu Ning	33
3	謝志明先生 Tse Chi Ming	34
4	袁順娣女士 Yuen Shun Tai, Soondi	32
5	Ms. Kaur Charanjit	32
6	郭玉玲女士 Kwok Yuk Ling	32
7	高國煒先生 Ko Kwok Wai	26
8	Ms. Sharma Seema	31
9	Ms. Ghale, Kirun Kumari	37
10	趙杰先生 Zhao Jie	26
11	李少萍女士 Lee Siu Ping, Katharine	37

何嘉璿女士、區耀寧先生、謝志明先生、袁順娣女士、Ms. Kaur Charanjit、郭玉玲女士、Ms. Sharma Seema、Ms. Ghale, Kirun Kumari 和李少萍女士獲選為第十六屆家長教師會常務委員，而高國煒先生和趙杰先生則獲選為候補委員。

Ms. Ho Ka Yui, Mr. Au Yiu Ning, Mr. Tse Chi Ming, Ms. Yuen Shun Tai, Soondi, Ms. Kaur Charanjit, Ms. Kwok Yuk Ling, Ms. Sharma Seema、Ms. Ghale, Kirun Kumari and Ms. Lee Siu Ping, Katharine are elected to be the committee of the 16th Parent Teacher Association. Mr. Ko Kwok Wai and Mr. Zhao Jie are elected to be the supplementary committee of the 16th Parent Teacher Association.

是次選舉得以順利結束，實有賴各位家長的參與！盼各家長日後繼續支持本會的活動。

The 16th Election for the Parent Teacher Association Committee has been completed successfully.

Thank you for your participation. We look forward your support on the coming PTA activities.

孔聖堂中學家長教師會
CHSS Parent Teacher Association